

Møtedato: 15.06.2023 Møtested: Campus Fredrikstad	
Til stede med stemmerett	
Astrit Qerimi	Nestleder, Studentråd IIØ
Malin Segerblad Hansen	Programtillitsvalgtsansvarlig, Studentråd IIØ
Erik Neumann Habberstad	Programtillitsvalgtsansvarlig, Studentråd IIØ
Madelaine Rasmussen	Nestleder, Studentråd LUSP
Inger-Synnøve Sundby Johansen	Informasjonsansvarlig, Studentråd LUSP
Amalie Nordnes	Programtillitsvalgansvarlig, Studentråd LUSP
Natalie Lunde	Nestleder, Studentråd HVO
Sarah Emilie Andersen	Informasjonsansvarlig, Studentråd HVO
Alexandra Thomsen	Programtillitsvalgansvarlig, Studentråd HVO
Til stede uten stemmerett	
Sarah Naomi Lunner	Studentleder
Christine Ruud	Velferd- og medieansvarlig
Mats Louis Christensen	Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig
Observatører:	
Erle Malde-Frøyland	Studentrådsleder Studentråd HVO
Jenny Brunsgaard EK	Styreleder, Studentsamskipnaden
Mathias Albertsen	Fadderleder
Morten Gloppestad Von Krogh	Nestleder til Arbeidsutvalget 2023/2024
Sekretariat	
Elise Ager	Organisasjonskonsulent
Ordstyrer	
Ina Adele Fiskerstrand	Nestleder, Arbeidsutvalget

Forslag til saksliste

Tid	Saksnummer	Sak
	47-23 VEDTAK	INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL A. Godkjenning av innkalling B. Godkjenning av saksliste C. Godkjenning av protokoll
	48-23 VEDTAK	VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER
17:15 – 17:35	49-23 ORIENTERING	ORIENTERINGER: A. Arbeidsutvalget B. Organisasjonskonsulent C. Studentrådene D. Fadderstyret E. Studentsamskipnaden F. Høgskolestyrerepresentant G. Studentsamfunnene H. Læringsmiljøkonsulenten I. Rektor J. Fagskolen i Viken K. Broen Studentavis L. Andre
17:35- 17:50	50-23 ORIENTERING	FADDERSTYRET ORIENTERER OM FADDERUKENE
17:50-18:50	51-23 VEDTAK	VALG STYRER OG UTVALG
18:50-19:05	Pause	Pause
19:05-19:15	52-23 DISKUSJON	OMDØMMEKARTLEGGING
19:15-19:30	53-23 DISKUSJON	NATTÅPENT CAMPUS
19:30-19:45	54-23 VEDTAK	QR SCANNER
	55-23 DISKUSJON	MØTEKRITIKK

SAK 47-23 INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL

A) INNKALLING

Innkallingen vedtas

B) SAKSLISTE

Det er tre eventuelt saker

Sakslisten *vedtas* som den er med de eventuellsakene som meldt inn.

C) PROTOKOLL

Protokollen fra april stemmes over og *vedtas*

SAK 48-23 VALG AV MØTELEDER

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak i saken stemmes over og *vedtas*.

Møteleder: Sarah Naomi Lunner og Ordstyrer: Ina Adele Fiskerstrand

SAK 49-23 ORIENTERINGER

A) Arbeidsutvalget + Org.kons:

Studentleder:

Legger til at hun skryter av det nye arbeidsutvalget, det har vært veldig fine dager på overlapp.

Nestleder:

Ingenting å tilføye

Velferd- og læringsmiljøansvarlig

Ingenting å tilføye

Utdanning- og kommunikasjonsansvarlig

Legger til at han skal med i møte med Christiane og Sarah om nattåpent på campus, utover det er det ingenting å tilføye.

Organisasjonskonsulent:

Ingenting å legge til

B) Studentrådene:

LUSP:

hatt tillitsvalgtsmøte, som egentlig var veldig kort, mest informasjon fra rådet, fikk ikke inn noen større saker, men fikk spørsmål rundt fag som studentene ønsker å drøfte- dette jobber de videre med til høsten.

Mye eksamen.

Nestleder holdt tale på avslutningen i går

Hadde rådsmøte på tirsdag.

IIØ:

rådslederen til rådet har blitt valgt som ny studentleder + er på ferie.

Hatt rådsmøte

Skal fylle inn tre stillinger i rådet.

Nestleder har vært med på et seminar om Tyrkia.

Ekstra ordinært møte

Nestleder sitter videre i LMU, til ny person er på plass.

Har fått inn tre ansatte fra IIØ som jobber med tillitsvalgte nå for å lage nye systemer.

Noe kluss med økonomi, skal få en oversikt der.

Astrit ligger an til å bli ny leder og Malin ny nestleder.

Skal prøve så godt de kan å rekruttere inn nye fra studiestart.

Innen 1 juli skal alle medlemmer sende inn sin rapport til nestleder

HVO:

Ikke hatt tillitsvalgtsmøte, dette i dialog med de tillitsvalgte.

Hatt en status prat med Ina

Vært med på fakultetsstyremøte

Vært i kontakt med to studenter ang å få fylt rådet.

C) Fadderstyret:

Fadderleder sier at de har mange møter og har planlagt og organisert mye. Kommer en egen sak med mer detaljer senere.

D) Studentsamskipnaden:

Styreleder takker for gjenvalg. Hadde styremøte i går, første del var med gamlestyret, videre med nytt.

14-15 september, styre opplæring

2 november samarbeidsmøte med SIØ.

Spørre om møte datoer på nytt i feb.

Nå til helgen skal styreleder til Stavanger sammen med andre styreledere, der engasjement er et av temaene

E) Høgskolestyrerepresentantene:

Ingen tilstede.

F) Studentsamfunnene:

HSS:

Denne ble sendt på epost kun til studentleder.

FSS:

Ingen er tilstede og ingenting tilsendt.

H) Ledelsen:

Ingen tilstede og ingenting er innsendt.

SAK 50-23 FADDERSTYRET ORIENTERER OM FADDERUKENE

Fadderleder starter presentasjonen

Ber om hjelp fra parlamentet til følgende:

sette på bånd

Beverting til olympiaden og city tour

Dele ut t-skjorter
Post Citytour
Post Colorryn

Pub til Pub: 16 august
Buss til Halden
Reg, info osv @kranen
Gjennomføring
Busser til intervaller

Olympiaden: 17 august
Alle busser fra Fredrikstad, utenfor Kranen
Sted: plenen utenfor campus i Halden.
Vil parlamentet har mer detaljer om arrangementet så send fadderstyret en epost.

18 august:
FSS: skal ha en tema-fest med Abba som tema. (Kranen SFO)
HSS: skal ha styremøte på søndag for å lande på hva arrangementet blir da (Aud 6)

19 august: konsert arrangement
Buss fra Fredrikstad til Brygga
Oppvarming med Papito Mierda
Tix
Busser med intervaller

Kommer innspill fra parlamentet om at en buss mulig kunne kjørt fra Halden sentrum så man kunne ha gått innom pub/bar der før avreise til Fredrikstad.
Spørsmål om grillings forbud pr nå i begge byer

Observatør: ber om ordet.
Parlamentet stemmer over og innvilger talerett til observatør i sak 50-23.

Styreleder SiØ: informerer om allrommet på begge campus kan benyttes som samlingspunkt.

Morten: ber om at alt er skrevet ned, hvis noen blir syke osv.

Mathias: alt arbeid er i teams.

22 august: Colorryn:
Liten løype på 2 km.
Moro
Løype
Farge
Hvor løypen skal gå er ikke avgjort.
Har en drøm om at løypa skal foregå på festningen.
20 kg farge, koster 19 000 kr, det er ingen utløpsdato

Rådsmedlemmer sier man må være OBS på at noen kan reagere på fargen.
Ber om mulig spons bidrag fra
Kan man f.eks ta et vedtak om dette på Teams?
AU skal sjekke opp hva mulighetene er for å gjøre det riktig.

Kommer forslag om å sjekke fargen raskt på deltakerens hud samtidig som de deler ut t-skjortene.

23 august: City Tour:

Fredrikstad: starter på Kranen

Halden: starter på campus- siste post er på Tista.

Det er en rebus med premier.

26 august: Avslappende og kult, stor kontrast til konserten helgen før.

Det er en kostyme fest, de kan være noen andre eller seg selv.

Billettene til dette arrangementet er billige.

Busser fra Halden til Fredrikstad.

Orkester og DJ, original DJ Dan kommer

51-23 VALG STYRER OG UTVALG

Møte lukkes og observatører forlater rommet.

Forslag er at Morten Von Krogh for være observatør under B-saken, parlamentet vedtar dette.

Parlamentet bestemmer seg for å stemme ved å holde opp grønn og rødt stemme ark.

Kandidater får 2 min tale og 3 min til spørsmål om parlamentet

4 kandidater er invitert til møte.

I b-sak vil kun resultatet fra valget protokollføres.

Christine Ruud velges inn som vara representant til styret til Studentsamskipnaden i Østfold

Marina Boine velges inn som vara til høgskolestyret ved Høgskolen i Østfold

Parlamentet vedtar at arbeidsutvalget får fullmakt til å fylle resterende verv i styrer og utvalg frem til Studentparlamentsmøte i september 2023.

52-23 OMDØMMEKARTLEGGING

Studentleder leser opp det som foreløpig er tenkt sendt inn som høringssvar.

HVO:

Kino har plakater med stativ med plakater osv. kunne man hatt plakater med studietilbud der f.eks gjerne også da med Studentparlamentet sin logo på?

Reklame på busser og kjøpesenter.

Burde være mer studentrabatter i byene våre.

Ingen andre kommer med innspill til saken under møte, men andre har kommet med innspill direkte i Chat på Teams.

53-23 NATTÅPENT CAMPUS:

Studentleder innleder saken med å fortelle bakgrunnen for ROS-analyse som skal være nå.

Pr nå er det stengt i Halden til over sommeren.

LUSP: det de har snakket om er at det er studenter som jobber best med skolearbeid på natta, særlig hjemmeeksamen og arbeidskrav- fryktelig synd hvis dette tilbudet forsvinner for

dem. Skippertaksstudenter bruker også campus mye da på natta. Kjøpt å stenge de ute. Ha det åpent i en testperiode på høsten. En løsning vil kunne være at alle må skanne seg inn og ut, og at studenter kan søke om tilgang til campus.

IIØ: mener studenter kan søke om tilgang til campus, søke via servicetorget. Har du ikke søkt så har du ikke tilgang. Vektore kan kaste ut de som ikke har søkt.
At campus stenger 00:00, og at man må søke om forlengget opphold

HVO: tilgang til printer kan være viktig. Kan ofte være mye bråk på hybler osv. da er det fint med tilgjengelig campus.

IIØ: mindre forstyrrelser på campus, enn det er i private hjem og studenthybler.

LUSP: Forslag er å begrense områdene på campus enda mer, mindre området å oppholde seg på. Noen bør være tilgjengelig.

LUSP: det er ingen registrering på de som går ut. Man vet jo heller ikke hvor mange som slippes inn og ut av andre studenter.

IIØ: også problem med gjenglemte ting.

AU: ved uønskede hendelser skal man kontakte studentvakt eller securitas Securitas er innom flere ganger i løpet av en natt.

Sak 54-23 QR-skannere.

Mats fra AU innleder saken og forteller bakgrunn for den.

Pr nå har AU ingen pris, men vil alltid gå for et gunstig alternativ.

IIØ: synes det er fint med QR-skanner og tenker at det er et viktig sikkerhets foretak.

AU sier at de vil legge seg fornuftig med tanke på pris.

LUSP:

Hvis det er noe som er nyttig på sikt, så bør det ligge innenfor rimelighetens grense.
Er det forsøkt leid?

ORG.KONS:

ville brukt konto 6543, vi har leid QR-skannere før men det er begrenset antall skannere som leies ut.

IIØ: hva om studentparlamentet dekker 4 stk skannere, så slipper fadderstyret utgifter knyttet til dette.

Parlamentet kommer til enighet om at det er i alt 3 stk vedtak det nå skal stemmes over.

Forslag til vedtak:

A) QR skanner kjøper inn to stk.....- 6 stemmer

B) QR skannere kjøpes ikke.

C) Forslag om at Studentparlamentet kjøper inn 4 skannere

Det vedtas at det kjøpes inn 2 stk QR-skannere, forslag til vedtak A, *vedtas*.

46-23 MØTEKRITIKK

Bra møte, gode diskusjoner

Bra kort møte.

Fint møte, veldig bra med vedtak med fullmakt tydelig med datoer osv. Alle er litt slått ut av varmen.

Veldig bra møte, fornøyd med datoer i vedtak. Det har vært fint med drikke.

Godt utfyllende, ikke noe LUSP har måttet påpeke. Veldig deilig med sommerferie. Må huske at det ikke skal uttrykkes så mye med kroppsspråk osv.

Velblåst, det blir godt med mat.

Det var et veldig bra møte, fint at rådene sitter nærmere hverandre. Fint å ha med påtroppende nestleder tilstede. Ønsker at studenleder skal åpne og lukke sakene med saks nr slik at det ikke er noe tvil om at man er ferdig med en sak. Er veldig fornøyd at det er frukt på møte.

Bra diskusjon

Flinke til å diskutere seg frem til ting, litt ubehagelig i rommet pga. varmen.

Orienteringene denne gangen var veldig mye bedre nå, fortsett med det. Imponert over innspill fra råd om å åpne.

Org.kons håper HSS fortsetter å komme på parlamentsmøter.

Fint med diskusjon om penger brukt til QR skannere

Studentleder takker for 2 fine år!

Møte avsluttes kl. 19:15